

# TISPA – May 5, 2015

## Head of School Report

### **Admissions & Re-enrolment**

There are still a large number of families who have not paid their 2015-16 deposit. Seats cannot be held for families that do not pay their deposit. Individual cases can be discussed with principals.

### **Front Field Developments**

The Campus Development committee has finalized their proposal for the front field and playground area. They are recommending that the skate park be replaced with:

Adventure Playground Structure	\$167,000
Climbing Net	\$9,000
Various monkey bars and balance beams	\$20,000
Relocate the Climbing Wall	

Soft Flooring – options range from \$320,000 to \$433,000 (but we will look at local options such as the red area by the MPR)

Add picnic tables (6) and benches (6) around the field \$24,000

Guangzhou Happy Island Education and Recreation Equipment Company will make all equipment. Mr. Stribbell and Ms. Lao have inspected the factory. The company installed similar equipment in the Sanya school last year and at partner's hotel in Cambodia. The quality is very comparable to North American, European and Australian companies.

Hsin Chong has donated parts of their admin building at The Parisian. This will be repurposed into a 12mX6m canteen and storage area (near the new playground) and a 12mX6m toilet and change room building (near the kindergarten).

### **Staffing**

Our 4 student teachers have completed their practicums and will be graduating their education programs. We would like to welcome Sengkham, a education intern, from Laos who will be joining us in Grade 2 for the next 4 weeks. Sengkham is the 4<sup>th</sup> Laotian intern to join us through our Laos Community Outreach Project.

### **TISPA Funding Requests**

The school received 22 funding requests from teachers to enhance classes, courses, extra curricular activities (ECA) and special programming. The admin team reviewed the applications for feasibility, suitability and maximum student coverage. We present the attached for TISPA's consideration.

### **Graduation**

The Grade 12 Honourary Graduation Ceremony will be held on May 22 at 5:30 at the MUST Auditorium and the banquet will be at 7:30 at Macau Tower.

## TISPA - 2015 年 5 月 5 日 校長報告

### 招生及留位

目前，仍有大批家長未有支付 2015-16 學年首月學費。如未能繳付，學校將不會為學生保留學費。如家長有任何問題，可約見校長。

### 正門操場發展

校園發展委員會已經完成正門操場及遊樂場之建議書，建議取締滑板場，並改為：

遊樂場結構	\$167,000
繩網	\$9,000
單槓及平衡木	\$20,000
搬遷攀石牆	

軟地膠 – 收到不同報價，價格約 \$320,000 至 \$433,000（但會再考慮本地供應商，如禮堂側的紅色地膠之供應商）。

在正門操場加設餐桌（6 張）及長凳（6 張）\$24,000

廣州歡樂島康體設備有限公司將會供應所有設備。Mr Stribbell 及劉小姐曾到工廠視察，而且該公司於去年亦曾供應設備予三亞國際學校及其中一名校董在柬埔寨的酒店，質量有保證，可媲美北美，歐洲及澳洲產品。

新昌營造工程公司已捐贈他們在「巴黎人」項目的行政大樓予本校，將改為 12mX6m 飯堂、儲存區（近新操場）、12mX6m 廁所及更衣室（近幼兒園）。

### 實習老師

四位實習老師已結束在本校的實習工作，並將完成他們的教育課程。接著，另一來自老撾的實習老師 Sengkham，在未來 4 星期將在小二實習。他是第四位透過老撾社區外展計劃到本校實習的老撾老師。

### TISPA 撥款申請

學校收到老師的 22 份撥款申請，目的為提升課堂、課程、課外活動（ECA）及其他特別課程的質素。學校管理層已根據計劃之可行性，合適程度及受惠學生範圍，審核申請，並呈交 TISPA 審閱。

### 畢業典禮

高中三年級畢業典禮將於 5 月 22 日下午 5:30 假澳門科技大學演講廳舉行，晚宴則於晚上 7:30 假澳門旅遊塔舉行。